
Presentation av föreslagna kandidater till ny styrelse år 2014, inskickat av medlemmar!

1.Tommy Torstenson
Härmed föreslår jag Tommy Torstenson till ordförande i Parsonklubben 2014. Jag har talat med Tommy och han har tackat ja till uppdraget om
årsmötet röstar på honom.
Mina grunder för förslaget är att Tommy har stor och lång erfarenhet av föreningsverksamhet, han sitter för närvarande på en annan post i
styrelsen som han har skött exemplariskt. Tommy är dessutom mycket uppdaterad och påläst vad gäller regelverk m.m.
Med vänlig hälsning från en medlem i Svenska Parson Russell Terrier Klubben

2. Jag heter Anja Månström
Och är parsonägare sen 2000 och uppfödare av rasen sen 2002. Har för tillfället 11 vuxna hundar hemma. Min erfarenhet med parson är ganska
bred. Jag jagar tillsammans med min man, främst gryt, ställer ut, tränar och tävlar agility (är också utbildad agilityinstruktör) och har tidigare
tävlat i lydnad. Viltspår är också något vi tränar rätt mycket med tanke på eftersök.
Min erfarenhet i Parsonklubben är att jag tidigare satt i AK 2½ år och som vice ordförande i styrelsen i 2 år."  
Med vänlig hälsning  Anja

3. Jag heter Sara Karlsson och bor i Kilafors i Hälsingland.
Bor tillsammans med min man Håkan och våra barn Elna 15, Nora 11 och Greta 10.
I familjen finns även 5 hundar varav 2 härliga Parsonkillar, Bonzo (Boomerang) 5 år och lilla Neo ( Adesso Mediterrino) 8 mån.
Förutom hundar finns även hästen Peter och några höns.
Jag har haft hund i hela mitt liv men det senaste 8 åren tävlat i lydnad, rally, freestyle/heelwork, viltspår men framför allt Agility.
Jag är utbildad i allmänlydnad, freestyle och agilityinstruktör och jag har haft en hel del kurser på min hemmaklubb Bollnäs BK, där jag även
suttit i styrelsen.
Bonzo är min första Parson och jag är väldigt förtjust i rasen
Tycker det är en ras man kan ha så mycket roligt med, de hänger med på det mesta och är lagom stora!
Hälsningar Sara
 
4. Mitt namn är Catrin Rönnlund och jag bor i Luleå.
Jag jobbar på ett fackförbund och har därför lite insyn på hur ett styrelsearbete/arbete i en organisation går till. och är även
aktiv i brukshundklubben i Luleå.
Jag skaffade min första Parson "Compis" för drygt 2 år sedan, bytte ras för att jag blivit intresserad av Parson (villigt skall jag
erkänna att det var utseendet jag föll för från första början).Tränar sök med "Compis" och om jag bara får till lydnaden så
kommer vi att tävla nästa sommar.   
Jag är genuint hundintresserad och har haft hund i stort sett hela mitt liv.
Min första hund var en papillon och när jag flyttade hemifrån så skaffade jag min första Malinois (1983). Efter det har det blivit
4 mallar till.
Jag anser att om man skaffar hund så skall man också ha tid att aktivera hunden mentalt för oavsett hundras så räcker det
INTE med hundpromenader. Alla hundar mår bra av att arbete.
 Med vänlig hälsning  Catrin

5.Jag heter Anne Karlsson är 48 unga år, bor i PiteåMunksund och aktiv med mina 4 Parson som bor hemma hos mig.
Jag köpte min första Parson en JRT som jag mönstrade in för Bengt Nilsson och Lars Aderheimer i Sollentuna för många år sen ?
Efter det så blev det Parson för hela slanten , jag tränar mina hundar i viltspår och gryt (konst) ibland så är vi även med på naturgrytsjakt.
Dom ställs från Tromsö i Norr till UK i söder , jag är aktivitetsansvarig sen några år tillbaka i Norr ett litet distrikt från Dalälven till treriksrösen i
Norr. Hjälper parsonägare från norr till söder med trimning som är en liten passion för mig . Har haft några kullar under prefixet Frökenfräkens ,
åker ofta och mycket efter Efyran och andra av Trafikverketsvägar till olika mål i Sverige och har under årens lopp träffat en del av er
Parsonägare. Och ser fram emot att få fortsätta göra det !   Hoppas möta ett gäng nya ansikten på årsmötet, för tänk på det * det är
medlemmen som gör klubben Ej  enbart styrelsen *
Mvh Anne Karlsson

6. Jag heter Eva Dyringer och  bor med mina 3 hundar på landet utanför Ljungsbro i Östergötland.
Mitt hundliv startade 1997 med en Jack Russelltik som jag gav namnet ”Tiny Tina”. När hon var 1,5 år sa min veterinär till mig att jag borde ta
valpar på henne för om man hade en hund av den rasen med det fina temperamentet var man skyldig att föra det vidare. Jag hade min första
kull 1999 och på den vägen är det. När så JRT blev en godkänd ras mönstrade jag in mina hundar. Eftersom jag använt högställda hanar blev
tiken Destiny (Tinas dotter) inmönstrad som Parson Russel och likaså hanen Higgins. Jag har haft c:a en kull /år och min Tina finns bakom alla
mina valpar. Har tidigare jagat med hundarna men nu har tyvärr min hälsa satt stopp för det men vi fortsätter att träna viltspår som hundarna
älskar. agility och lydnad är också aktiviter vi ägnat oss åt.
Jag har tidigare varit mycket föreningsaktiv och gått ett antal föreningstekniska kurser, bla.ordförandekurs.
Hälsningar Eva

7. Hej jag heter Siv Pettersson och bor i Huddinge.
År 2005 köpte jag och min man vår 1:a parsontik Silla och då blev jag även medlem i Parsonklubben Några år senare köpte vi en  Parson tik till
som heter Bella. Jag och min man har under 8 års tid åkt runt i Sverige och tävlat med våra hundar. Jag har under några år arbetat  ideellt med
cafeterian tillsammans med andra uppfödare och parsonägare på Hågelbyutställningen  som Parsonklubben arrangerar varje år på Kristi
Himmelfärds Dag och har även hjälpt till på ett par av klubbens Parson Special utställningar.
Hälsningar Siv




